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Sprawozdanie
ze spotkania Rady Osiedla „Kuźniczka”

z dnia 18 sierpnia 2018 roku
wraz z Uchwałą nr 4/2018

Na spotkaniu w dniu 18.08.2018r w wyniku wspólnej decyzji Rada Osiedla Kuźniczka
postanowiła przerzucić część środków finansowych w wysokości 35 000 zł do Wydziału
Ochrony Środowiska celem przeznaczenia ich na renowację boiska znajdującego się na
terenie placu zabaw przy ulicy Gajowej. W związku z powyższym podjęto uchwałęjn

Uchwała nr 4/2018

Rada Osiedla Kuźniczka postanawia. dokonać przesunięcia kwoty 35 000 zł do Wydziału
Ochrony Środowiska celem przeznaczenia w/w kwoty na renowację boiska znajdującego się
na terenie plac-u zabaw przy ulicy Gajowej
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Przy obecnych......................... osobach, uchwałę Qodięt r'nie podjęto
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